

# Referat DH bestyrelsesmøde

Møde: DH IBK Bestyrelsesmøde

Dato: 29. Januar 2019

Adresse, lokale nr: Frisenborgparken 26 lok 1.15

KLokken: 18.30-21.30.

Deltagere: Bjarne, Trine, Steffen, Janie, Lene og Birgit

Afbud: Bernth, Eddie, Hanne J, Birthe, Hanne D.

Info:

Kan bruges direkte til referat HUSK at gemme dagsorden og referat som PDF.

Punkt nummer	Tidsramme	Emne med eventuelle underpunkter. eventuelle bilag skal stå under punktet.	Beslutning Eller Debat	Navne på ansvarlig	Deadline	Status:
punkt 1	10 min.	Godkendelse af dagsorden Referat fra sidste møde: <a href="#">referat 6. december 2018</a>  Mødeleder: Bjarne Referent: Trine	<b>Debat</b>	ansvarlig:	deadline	<b>status : Nyt</b>
2		Handicaprådsmøde d. 7. februar 2018 kl 14. v. Bjarne og Trine. Materiale vedrørende høringssvar vedlægges. Som bilag. <a href="https://drive.google.com/open?id=1zGbRd0BOzxiFBSz5mkdC3xgaGDYLUJKj">https://drive.google.com/open?id=1zGbRd0BOzxiFBSz5mkdC3xgaGDYLUJKj</a>  <a href="https://drive.google.com/open?id=1bPuaJAtmiqU0k06sL-K2czqOOvsj4pAW">https://drive.google.com/open?id=1bPuaJAtmiqU0k06sL-K2czqOOvsj4pAW</a>  <a href="https://drive.google.com/open?id=1i3q86CGETaSoRpiDLAecTlqxOrTckAWq">https://drive.google.com/open?id=1i3q86CGETaSoRpiDLAecTlqxOrTckAWq</a>				

		<p>REFERAT:</p> <p>HR: 8000 kr blev ikke brugt</p> <p>Udover HR møder:</p> <p>DCH Handicapråd - årsmøde Trine melder afbud, Birthe tilbydes pladsen</p> <p>KL-VISO Formandsskab plus 2 fra DH</p> <p>KL-Konference minimum 6 fra DH evt plus suppleanter</p> <p>Høring om sundhedsaftalen:</p> <p>Notater er sat i Prepare og vi prøver om vi kan få lavet høringssvar på mødet</p> <p>Høring af Strategi 2019-2022 for Psykiatri- og handicapområdet:</p> <p>Notater er sat i Prepare og vi prøver om vi kan få lavet høringssvar på mødet</p> <p>Høring vedrørende Sundhedspolitik - er ikke kommet endnu - vi må holde øje</p>				
3		<p>Orientering v. Formanden. Dialogmøde i afdelingen omkring strategi i forhold til Ikast- Brande kommunes visionsplan</p> <p>DCH årsmøde i Odense d.5 februar 2019. 6 tilmeldte</p> <p>REFERAT:</p>				

	<p>DH tager initiativet og Bjarne mener vi kan søge aktivitetspuljen, han har snakket med Vita ved DH.</p> <p>Bjarne undersøger om der er uoverensstemmelse mellem kriteriet på DH's aktivitetspulje og den workshop DH/ Bjarne vil søge til. Der er spørgsmål til kravet om at puljen kun kan bruges til aktiviteter DH afdelingerne imellem.</p> <p>Steffen foreslår at Simon får tilsendt IBK vision Forslag om at udsætte workshop og arbejdet med visionen i HR.</p> <p>Findes DH bestyrelsesmedlemmer udover Janni, Bjarne - spørg alle, Bjarne melder første mødedato hvor i hvertfald Simon er med. Kan vi undersøge om HR overhovedet kan bidrage økonomisk f.eks lokaler</p> <p><i>Det er besluttet den 6/12- 2018: Workshop i Handicapråd hvor fokus fra DH bliver, som aftalt på sidste DH møde og i Handicapråd:</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Der er brug for alle</i></li><li>• <i>Fremtidens fundament</i></li><li>• <i>Sund hele vejen</i></li></ul> <p><i>Hvad vil vi i DH gerne have ud af sådan en workshop?</i></p> <p><i>Referat:</i></p>				
--	--	--	--	--	--

	<p><i>Sørge for at få større synlighed både som handicapråd, arbejde med at få bevidstheden omkring handicapbehov sat på dagsorden i forvaltninger og politiske udvalg. Få fastlagt baseline - tingenes tilstand</i></p> <p><i>Hvem skal være med i workshoppen?</i></p> <p><i>Referat: Handicapråd som på workshop finder ud af hvad så derefter - kan være workshops med andre interessenter</i></p> <p><i>Hvordan skal vi lave en sådan workshop?</i></p> <p><i>Referat: Handicaprådets sekretariat skal sammen med udviklingskonsulent Jesper Roskilde og evt Christina Würtz hjælpe med at lave workshop med afholdelse i april måned gerne.</i></p>				
4	<p>Økonomi v. Eddie</p> <p>REFERAT: pr 31. december saldo 10332,75</p> <p>Konto for kørsel er mere end fordoblet i forhold til 2017. Vedtaget af bestyrelsen at kørsel bliver opdelt i underkonti.</p> <p>Budget skal være sendt sammen med og ansøgning om driftspulje senest den 21. februar.</p>				

		Vedtaget at al kørsel skal være kasserer i hænde inden 15. marts, 15. juni, 15. sep og 15. dec				
5		<p>Tilrettelægning af afdelingens årsmøde d. 5.marts 2019 bilag medfølger.</p> <p>Forslag til dagsorden på årsmødet:</p> <p>Forslag til dagsorden Trine skriver forslag om Forretningsudvalgets fremtidige rolle som strategisk udvalg. Trine skriver forslag om at nedlægge forretningsudvalg, på baggrund af drøftelse i FU blandt andet antal møder i løbet af året.</p> <p>REFERAT: Ørbæklund - mad til 85 kr/person, vin til 60 kr Bjarne skal huske der skal være mælkeproteinfri kost</p>				
6		Sager til orientering. Punktet tages af fremadrettet - stillet som forslag. Løfte generelle emner				
7		<p>Evt. pdf OCR janni pdf skal være oprettet så den kan lave OCR</p> <p>Bjarne skal til DH formandsmøde 18. marts og repræsentantskabsmøde oktober</p> <p>Kalenderindkaldelse fra DH virker ikke for nogen Vi skal have sat det på dagsorden, så dem der har behov får kigget på det</p>				

